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Sammantradesprotokoll

Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 2017-11-23 Sid. 135

Plats och tid Stora sammanträdesmmmet, Kommunhuset den 23november2017 kl. 08.30-
10.15

Beslutande Bo Öberg (M), vice ordförande
Lars-Göran Fammé (5)
Solveig Hammarström (L)
Pentti Lahtinen (5), tjänstgörande ersättare

Övriga deltagare Therese Kihlander4 turism- och näringslivssamordnare § 110-112
Sam Hamberg, fastighetschef § 110
Lennart Engbom, utredningsingenjör § 113
Gunilla Elander, sektorchef teknik och service
Christine Larsson, bitr. kommunsekreterare

Utses att justera: Pentti Lahtinen (5)

Plats och tid Personal- och kansliavdelningen måndagen den 23 november kl. 10.30.

Underskrifter:

Paragrafer
Sekreterare § 110-116

Christine Larsson

Ordförande
Bo Oberg

Justerande
Pentti Lahtinen

Justerandes Utdragsbestyrkande
sign.
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§110 -

Aktuell information från sektorchefen

Sektorchefen för Teknik- och service ska lämna information vid varje sammanträde med
tekniska utskottet. Vid dagens sammanträde lämnas information om bland annat multiarenan
vid lGockarbergsskolan, huvudvattenledning i Riddarhyttan, lokaler och rekryteringar.

Nya fastighetschefen Sam Hamberg presenterar sig.

Fastigheischefen lämnar sammanträdet.

Den administrativa controllern som rekryterats under hösten börjar måndagen den 27
november.

Sektorchefen informerar om statusen för Hemgårdsköket.

Riddarhyttans skola och lokaler. Det är stort intresse om hur kommunen tänker kring dessa.

Huvudvattenledningen i Riddarhyttan är borrad men inte ansluten ännu. Information om
anslutning kommer ut till alla berörda när det är dags.

Multisportarenan- Matta saknas på grund av att anläggandet är väderberoende.

Rivning av öde lada i Färna pågår. Det finns slaggsten att ta tillvara pä. Fagersta kommun är
intresserad. Skinnskattebergs kommun kommer ta vara på en del till smedjan i Karmansbo.

Färna förskola- Byggmöte har hållits. Allt är klart men det kom upp frågor kring mattan i
köket. Fastighetschefen ska utreda om det finns fukt under mattan. Om så är fallet behöver
den bytas. Om inte så kommer den att lagas.

Bowlingen- Möte har skett med styrelsen för bowlingklubben och Kaj Toivosson. Under
sammanträdet diskuterades vem som är ansvarig för vilka delar.

Lekplarsen i Färna- 1 stort sett klart. Ett Lekhus finns men är inte monterat.

Lekplatsen i Riddarhyttan- Renovering påbörjas tidigast nästa år.

Idrottshallen- Helwgolvet inkl. underlag skulle behöva bytas. 4-8 veckor beräknas bytet ta.
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forts § 110

Möte med Sveaskdg om ett utvecklingsprojekt gällande skogsvård. Projektet planeras
tillsammans med SLU och kommunen har fått en fråga om deltagande.

Rekrytering av fastighetsskötare pågår.

1 ärendet yttrar sig Solveig Hammarström (L), Bo Öberg (M) oqh Pentti Lahtinen (5).

Tekniska utskottet beslutar

att notera informationen till protokollet

Justerandes Utdragsbestyrkande
sign/



Skinnsk rgs
mun

Kommunstyrel sen
Tekniska utskottet

§ 111

Sammanträdesprotokoll

2017-11-23 Sid. 138

Ekonomisk uppföljning per oktober år 2017

Tekniska utskottet får information om resultatet för Sektor Teknik och service per oktober
2018.

Sektorchefen föredrar llrendet.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M), Lars-Göran Fammé (S) och Solveig Hammarström (L).

Tekniska utskottet beslutar

lägga informationen till handlingarna
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§ 112 Dnr2017.0243.101

Aspebäcken - information

Sektorchefen för Teknik och service informerar utskottet enligt överenskommelse från
sammanträde den 20 17-02-09.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutar 2016-12-15, § 81
att förvaltningen får i uppdrag att lämna en lägens rapport gällande fastigheten Aspebäcken
tillnästkommande sammanträde med tekniska utskottet

Tekniska utskottet beslutar 2017-02-09, § 2
att tacka för informationen
att lägga informationen till handlingarna

Tekniska utskottet beslutar 20 17-08-24, § 67
att tacka rör informationen

Tekniska utskottet beslutar 2017-09-25, § 89
att tacka för informationen

Tekniska utskottet beslutar 2017-10-23, § 102
att tacka för informationen

Turism- och näringslivssamordnaren föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen, Bo Öberg (M), och Solveig Hammarström (L).

Tekniska utskottet beslutar

att tacka för informationen

Sammanträdet ajourneras

Justerandes Utdragsbestyrkande
sig
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Sammanträdet återupptas

§ 113 Dnr2017.0376.l01

Medborgarförslag angående anläggande av konstfrusen
skridskoplan

Förvaltningen har utrett frågan gällande en konstfrusen skridskoplan som återremitterats
från kommunstyrelsen 2017-10-10, § 181. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutar 2017-04-24, § 39
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och deLgivning till
kommunfullmäktige

Tekniska utskottet beslutade 20 17-09-25, § 91 föreslå kommunstyrelsen
att avslå medborgarförslaget på grund av avsaknad av finansiering

Kommunstyrelsen beslutade 2017-10-10, § 181
att ärendet ska återremitteras till förvaltningen enligt Aneth Arvidssons (5) yrkande:
återremiss av ärenet och föreslår att förvaltningen får i uppdrag att utreda möjligheten med
ett samarbete med Systemairhallen då deras uppvärmning av hallen kan ge kyla till en
konstfrusen skridskoplan. Utreda möjligheten att samarbeta med någon idrottsförening för
skötsel, att utreda kostnad för skötsel i egen regi samt att återkomma med en
kostnadsberäkning för de olika alternativen.

Utredningsingenjören föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S), Solveig Hammarström (L), Bo Öberg (M).

Bo Öberg (M) yrkar g medborgarförslaget avslås.

Solveig Hammarström (L) yrkar bifall till Bo Öbergs (M) yrkande.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Justerandes Utdragsbestyrkande
sign



SkinnskQkr
&mTiiun

Sammantradesprotokoll
Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 2017-11-23 Sid. 141

forts 113

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att avslå medborgarförslaget

Justerandes Utdragsbestyrkande
sin
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§ 114

Övriga rapporter

Här lämnas rapporter som inte hänförs till ärenden på dagens föredragningslista.

Vid dagens sammanträde lämnades inga övriga rapporter.

Justerandes Utdragsbestyrkande
si
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§ 115

Delgivningar

Smedjebackens kommun
2017-10-13
Samråd — ny översiktsplan Smedjebackens kommun

Arboga kommun
2017-10-16
Utstäulningshandlingar Översiktsplan för Arboga kommun

Tekniska utskottet beslutar

j lägga delgivningarna till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 116

Ovriga frågor

Vid dagens sammantrlida ställdes inga övriga frågor.

Justerandes Utdragsbestyrkande

sit


